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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Lehet-e reneszánsza a közoktatásnak a recesszióban, a m űködési támogatás csökkentése,
intézménybezárások és -összevonások közepette?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön négymilliárdot különített el a reneszánsz évére a 2008-s költségvetésben, melynek konkré t

céljaira a költségvetés 2007-es vitája során az előterjesztő képviselői képtelenek voltak

feleletet adni . Meglehetősen vitatható a jelen kormány gyakorlatában, bár nem példátlan,

hogy ekkora adófizető i összeg konkrét rendeltetéséről előzetesen nem tud vagy nem akar

számot adni, a sajátjaként kezelve, személyes ambíciók szolgálatába állítva rendelkezik felőle ,

miközben törvényben előírt feladatai sorát nem vagy elégtelenül látja el, és megszorít ó

intézkedéseivel egyre súlyosabb gondok elé állítja az önkormányzati intézményfenntartókat .

Különösen furcsa ez annak fényében, hogy számos olyan rendezvény valósult meg a

reneszánsz éve kapcsán, amelyik ebben pusztán könny ű pénzszerzési lehetőséget látott,

mindössze az amúgy is megszervezett vagy nem túl figyelemre méltó programokra a

szervezőknek rá kellett mondania, hogy az a reneszánsz évét szolgálja .

Tisztelt Miniszter úr

1. Kik és milyen elvek szerint határozták meg a négymilliárd rendeltetését ?

2. Kérem, tájékoztasson, milyen célokra fordították ezt az összeget, és hogyan oszlott
meg az állami, az önkormányzati és a magánszféra között .
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Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Tóth( renc
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